
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 11.04.2024. 

  
La sedinta participa un numar de 16 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  
nr.185/04.04.2024 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri proprii al Municipiului 
Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea normelor procedurale interne pentru achizitia 
publica de servicii sociale si alte servicii specifice prevazute in Anexa 2 la Legea 
achizitiilor publice nr.98/2016 cu modificarile si completarile ulterioare, pentru aplicarea 
H.G. nr.24/2024 privind instituirea Programului national ” Masa sanatoasa” cu 
modificarile si completarile ulterioare si a HG 177/2024 privind repartizarea pe U.A.T si 
pe unitati de invatamant preuniversitar de stat a sumei prevazuta in bugetul de stat pe 
anul 2024, pentru finantarea Programului national ” Masa sanatoasa”; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului si notei conceptuale pentru obiectivul 
de investitii ,,Construirea si dotarea ambulatoriului Spitalului Municipal Calafat; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune, in vederea casarii si 
valorificarii mijloacelor fixe si a obiectelor de inventar in conditiile legii; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

6.  Proiect de hotarare privind aprobarea situatiei centralizatoare a activelor fixe corporale 
aflate in patrimoniul Municipiului Calafat, ca urmare a inventarierii la 31.12.2023; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 
D-na Secretar general al municipiului Calafat, constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind 

statutara; supune la vot  procesul verbal: 
-P.V. din data de 28.03.2024-sedinta ordinara fiind votat cu 15 voturi (Ciobanu Radu, 

Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Mihut Dan Costinel, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Rusu Viorel, 
Seuleanu Monica, Usurelu George) pentru si o abtinere (Ciobanu Lucian);  

D-na Secretar general comunica ca sunt 4 meteriale suplimentare pe ordinea de zi dar 
si faptul ca nu au primit nici un aviz din partea comisiilor de specialitate, respectiv 
Proiectul de hotarare privind aprobarea proiectului si notei conceptuale pentru 
obiectivul de investitii ,,Construirea si dotarea ambulatoriului Spitalului Municipal 
Calafat; Proiect de hotarare privind  aprobarea listei solicitantilor, a listei pentru 
stabilirea ordinii de prioritate in solutionarea cererilor de locuinte si lista de repartizare 
a locuintelor pentru tineri destinate inchirierii construite de ANL in anul 2024;Proiect de 
hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Calafat 
in AGA sa voteze in Adunarea Generala Ordinara a Actionarilor Companiei de Apa 
Oltenia SA din data de 14.05.2024;Proiect de hotarare privind implementarea 
proiectului”ACHIZITIE ECHIPAMENT PENTRU COMPLETAREA DOTARILOR 
SERVICIULUI DE UTILITATI PUBLICE CALAFAT” iar ca atare nu vor mai fi supuse la 
vot. 
D-l Viceprimar inofrmeaza ca nu a dat aviz la Proiectul de hotarare privind aprobarea 
proiectului si notei conceptuale pentru obiectivul de investitii ,,Construirea si dotarea 
ambulatoriului Spitalului Municipal Calafat deoarece in nota conceptuala nu este 
stimulat amplasamentul iar conform legii ambulatoriul la care se refera acest punct 
trebuie sa fie alaturat unitatii spitalicesti cat si faptul ca acest proiect va fi pe aceeasi 
axa cu cel pe care va fi initiat referitor la modernizare Sali de operatii, ATI si anvelopare, 
acesta fiind motivul pentru care nu a dat avizul comisiei de specialitate. 
 



 
D-l Ciobanu Radu comunica ca dl Ciobanu Lucian mai intarzie cateva minute. 
D-l Badoi Costica informeaza consilierii locali despre punctul 1 unde trebuie sa 

nominalizeze un presedinte de sedinta care sa conduca atat aceasta sedinta cat si urmatoarele 
trei luni. 

D-l Florica Viorel il propune pe dl Pirjol Ion, fiind votat cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata Hotararea Consiliului Local nr.26. 

D-l Presedinte de sedinta, Pirjol Ion informeaza ca sunt cele 6 puncte pe ordinea de zi 
si unul suplimentar, supune la vot ordinea de zi fiind votata cu 15 voturi (Ciobanu Radu, Colcea 
Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, 
Mihut Dan Costinel, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Rusu Viorel, Seuleanu 
Monica, Usurelu George) pentru si o abtinere (Ciobanu Lucian), ordinea de zi fiind urmatoarea: 

 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 

Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri proprii al Municipiului 

Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea normelor procedurale interne pentru achizitia 

publica de servicii sociale si alte servicii specifice prevazute in Anexa 2 la Legea 
achizitiilor publice nr.98/2016 cu modificarile si completarile ulterioare, pentru aplicarea 
H.G. nr.24/2024 privind instituirea Programului national ” Masa sanatoasa” cu 
modificarile si completarile ulterioare si a HG 177/2024 privind repartizarea pe U.A.T si 
pe unitati de invatamant preuniversitar de stat a sumei prevazuta in bugetul de stat pe 
anul 2024, pentru finantarea Programului national ” Masa sanatoasa”; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune, in vederea casarii si 
valorificarii mijloacelor fixe si a obiectelor de inventar in conditiile legii; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiei centralizatoare a activelor fixe corporale 
aflate in patrimoniul Municipiului Calafat, ca urmare a inventarierii la 31.12.2023; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind suplimentarea numarului de posturi pentru asistentii 
personali ai persoanelor cu handicap in anul 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 

D-l Presedinte de sedinta propune si supune la pot ca fiecare persoana care ia cuvantul sa 

aiba la dispozitie un timp de 2 minute, fiind votat acest lucru cu unanimitate de voturi. 

D-l Primar informeaza ca oamenii din sala trebuie sa stie ce s-a scos dupa ordinea de zi, 

respectiv construirea si dotarea ambulatoriului al spitalului municipal Calafat fiind un proiect 

de 4 mil euro pentru care se putea depune un proiect dar s-a refuzat; cu privire la al doilea 

punct, este o fata in sala care are doi copii bolnavi, cu autism unde aceasta fata era a doua pe 

lista si putea sa ia un apartament din blocul ANL dar i s-a refuzat acest drept in baza careia a 

fost o comisie inevaluarea si rezolvarea acestui scop; cat si proiectul cu reprezentantul AGA 

nu a primit aviz pentru a participa la sedinta din data de 14.05.2024; cel mai tare lucru a fost 

refuzarea sumei de 100 si ceva de mii de euro pe care dl D-l Dumitrescu voia sa ajute Primaria 

prin GAL Calafat la un proiect pentru dotarea serviciului de utilitati publice unde se putea 

achizitiona un camion dar s-a refuzat acest lucru. 

Punctul 1 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 

al Municipiului Calafat; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Viceprimar propune un amendament si anume:,,la art.1 respectiv aprobarea 
,,Contractului nr.3019/04.04.20222 incheiat intre SC Coslidel Com SRL se impune adaugarea 
pe lista de investitii a obiectivului la partea de cheltuieli- Reparatie cladire cimitir (SF+PT+ 



executie+ avize) investitie in continuare in suma de 28 mii lei; Se scoate alin.2) din proiectul 
de hotarare respectiv aprobarea ,,Nota de fundamentare nr.4409/30.01.20224 si adresa  
nr.9507/12.03.2024 se propune adaugarea pe lista de investitii a obiectului ,,Achizitie 
echipament pentru completarea dotarilor Serviciului de utilitati publice Calafat cu suma de 10 
mii lei”. La alin.3) ,,Protocolul incheiat cu M.D.L.P.A. privind investitia Construire baza sportiva 
TIP I str.A.I.Cuza, nr.5A, Municipiul Calafat, judetul Dolj in vederea racordarii de utilitati”, suma 
de 82 mii lei se diminueaza cu suma de 70 mii lei si ramane cu suma de 12 mii lei. La alin.4), 
la partea de cheltuieli se scoate capitolul 70.02.50/71.01.30-Reparatie cladire cimitir 
(SF+PT+executie+avize) investitie in continuare in suma de 28 mii lei. Se scoate capitolul 
70.02.50/71.01.02 Achizitie echipament pentru completarea dotarilor Serviciului de utilitati 
publice Calafat cu suma de 10 mii lei; Capitolul 70.02.05.02/58.01.03-Construire baza sportiva 
TIP I Str.A.I.Cuza, nr.5A, Municipiul Calafat, judetul Dolj suma de 82 mii lei se diminueaza cu 
suma de 70 mii lei si ramane suma de 12 mii lei. Suma de 108 mii lei care rezulta in urma 
diminuarilor sau scoaterii din proiectul de hotarare nu se repartizeaza.  

D-l Primar informeaza ca materialele au fost facute in baza sedintelor anterioare 
deoarece atunci s-au luat bani ilegal de la contractele in derulare, ceea nu era voie sa se ia 
banii de la contractele respective; tot cu aceeasi greseala se scot banii dintr-un contract in 
valoare de 28 mii lei unde lucrarea este facuta de un an de zile si trebuie inchisa unde trebuie 
ultima factura platita si nu se plateste ca nu vrea C.L.; s-au scos 10 mii lei dupa lista de investitii 
unde acolo trebuiau pusi mai multi bani punandu-se de altfel acesti bani pentru a avea o pozitie 
deschisa pe lista de investitii pentru acel camion de la GAL Calafat, iar in aceste conditii nu se 
poate face nimic; la stadion aceeasi greseala s-a venit acum cu materialul de sedinta cum ca 
s-a dat devizul de SF urmand ca proiectarea sa fie facuta ulterior cat si executia lucrarii unde 
legea nu prevede asa; la momentul acesta deja se lucreaza la partea electrica; 

D-l Popa Emil intreaba pe dl primar cat costa PT pentru acordul de energie electrica? 
D-l Primar comunica ca la ora actuala este o factura in valoare de 11 mii si ceva de lei, 

ceea ce s-a aprobat azi, urmand ca dupa aceea sa vina proiectul; 
D-l Popa Emil intreaba cat costa proiectul? 
D-l Primar comunica ca in urma devizului dar majoritatea consilierilor locali stiu exact 

care sunt etapele urmatoare unde este o procedura pentru toata lumea. 
D-l Popa Emil comunica ca si data trecuta faptul ca atunci cand vor fi toate, costul sau 

estimarea proiectului tehnic va avea acei bani, iar utilitatile, apa, canal vor fi facute de catre dl 
primar (Primarie) si daca s-a facut un deviz de lucrari pentru a avea bani si a se ocupa de 
lucrari. 

D-l Primar informeaza ca materialele deja exista in depozit. 
D-l Popa Emil informeaza ca trebuie venit cu documente justificative si vor fi dati banii, 

ramand astfel 70 mii lei si intreaba pentru ce sunt acesti bani. 
D-l Primar comunica ca acesti bani sunt in functie de ATR care va fi dat si de unde, 

care va fi exact distanta acestuia pentru curentul electric, unde cand se va da acel ATR se va 
cunoste exact distanta care va fi cat si costul pentru cablu, lucrare s.a. unde acea lucrare se 
face de catre primarie prin munca proprie cu materialele care deja sunt in depozit.  

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca si in mandatul sau au fost refuzate proiecte iar 
Calafatul de 8 ani pierde foarte multi bani pe fonduri europene si astfel nu se va mai face nimic;  

D-l Nicola Catalin comunica faptul ca dl primar spune ca lucreaza singur la 
bransamente dar tot se vine in a cere bani, de ce se mai cer bani daca face singur si in baza 
cui, este PT?sa se vina cu solutia si banii se vor aproba. 
 D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul dlui 
Viceprimar fiind votat cu 11 voturi pentru (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, 
Florica Viorel,  Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, 
Pirjol Ion, Usurelu George) si 5 abtineri ( Ciobanu Lucian,Dumitru Mugurel, Mihut Dan, 
Seuleanu Monica, Rusu Viorel).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.40. 

 
Punctul 2 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral 

din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2024;   
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.Nu sunt inscrieri la cuvant. 



D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare  fiind votat cu 5 voturi 
pentru ( Ciobanu Lucian,Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel) si 11 
abtineri (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Florica Viorel,  Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu George). Nu a 
fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 3 Proiect de hotarare privind aprobarea normelor procedurale interne pentru 

achizitia publica de servicii sociale si alte servicii specifice prevazute in Anexa 2 la Legea 
achizitiilor publice nr.98/2016 cu modificarile si completarile ulterioare, pentru aplicarea H.G. 
nr.24/2024 privind instituirea Programului national ” Masa sanatoasa” cu modificarile si 
completarile ulterioare si a HG 177/2024 privind repartizarea pe U.A.T si pe unitati de 
invatamant preuniversitar de stat a sumei prevazuta in bugetul de stat pe anul 2024, pentru 
finantarea Programului national ” Masa sanatoasa”;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.41. 
 

Punctul 4 - Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune, in vederea 

casarii si valorificarii mijloacelor fixe si a obiectelor de inventar in conditiile legii; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare  fiind votat cu 5 voturi 
pentru ( Ciobanu Lucian,Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel) si 11 
abtineri (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Florica Viorel,  Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu George). Nu a 
fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 5 - Proiect de hotarare privind aprobarea situatiei centralizatoare a activelor 

fixe corporale aflate in patrimoniul Municipiului Calafat, ca urmare a inventarierii la 31.12.2023; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare  fiind votat cu 5 voturi 
pentru ( Ciobanu Lucian,Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel) si 11 
abtineri (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Florica Viorel,  Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu George). Nu a 
fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 6 - Proiect de hotarare privind suplimentarea numarului de posturi pentru 

asistentii personali ai persoanelor cu handicap in anul 2024;v 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.42 

 
 
Diverse si alte interpelari(nu se adopta hotarari) 

D-l Mihut Dan comunica faptul ca nu i se pare normal cum se blocheaza proiectele in 
special procedura acestora unde nici macar nu au fost lasate dezbaterii si supunerii la vot, 
unde 3 oameni dintr-o comisie pot sa blocheze activitatea dintr-un consiliu unde nu a lasat sa 
spuna fiecare ce are de spus cu privire la un proiect, lucru care personal i se pare incorect. 

D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca de fiecare data personal a fost impotriva 
sa nu se mai trimita materiale suplimentare cu cateva ore inainte de inceperea sedintei unde 
toti consilierii locali au fost de acord cu acest lucru, iar acum o parte din consilierii locali li s-au 



parut ca este de urgenta suplimentarea unui post pentru asistentii personali unde nimeni nu 
doreste blocarea;  

D-l Mihut Dan comunica ca se refera la proiectul de pe ordinea de zi cu ambulatoriul si 
trebuia sa dea aviz faborabil sau nefavorabil. 

D-l Viceprimar informeaza ca a fost motivat la inceputul sedintei acest lucru. 
D-l Nicola Catalin intreaba pe dl primar ca pe acele afise pentru campanie scrie ca este 

pentru Calafat si nu pentru grupuri de interese si ar vrea daca se poate sa spuna un grup de 
interese. 

D-l Primar comunica ca s-a vorbit la plural iar grupul de interes poate sa fie si in 
beneficiul orasului sau invers unde de exemplu Consiliul Local a fost ales de majoritatea 
cetatenilor din Calafat unde d.p.d.v. personal se doreste blocarea unor proiecte ca de exemplu 
cu ANL unde fata care este si prezenta in sala are nevoie de acel apartament. 

D-l Nicola Catalin intreaba de ce nu s-au dat pana acum si de ce a chemat persoanele 
care au cumparat apartamente din blocul G7 pentru a se fotografia, iar fata respectiva cu ANL 
scrie pe diferite retele sociale despre consilierii locali vorbe urate. 

D-l Primar comunica ca s-au semnat contractele pentru blocul G7. 
D-l Presedinte de sedinta informeaza ca si daca trecuta au fost amanate in 3 sedinte 

repartitia apartamentelor ANL, iar acum se doreste verificarea dosarelor din acest motiv nu a 
primit nici un aviz. 

D-l Mihut Dan comunica ca a fost o comisie in acest sens. 
D-l Ciobanu Radu intreaba pe dl primar daca poate sa spuna despre blocul ASTRA ce 

statut are si de nu se da si catre alte persoane deoarece familia care sta acolo din aceasta 
cauza este foarte mare mizerie(de ex pe hol cresc pui, un cos care a murdarit toata fatada 
care a fost renovata)si de ce nu se da in atribuinta si altor familii cum este si doamna de fata 
care are nevoie. 

D-l Primar comunica ca la ultima vizita pe care a facut-o acolo nu era nicio mizerie cum 
este descrisa de dl Ciobanu, familia respectiva este acolo de peste 8 ani dar acea locatie pe 
partea cu baie si hol nu este reabilitata, dar a vorbit cu inginerii de la SUP pentru a face o 
evaluare pentru fiecare locatie in parte urmand apoi ca in baza acelei evaluari sa se vina in 
C.L. pentru a propune ca acele locatii sa fie date catre oameni cu conditia ca intr-o luna/doua 
sa-si reabiliteze fiecare iar din chiria respectiva care tot C.L. o va stabili sa fie scazuta 
contravaloarea investitiei facute de fiecare dar nu s-a intamplat acest lucru deoarece cu 
siguranta C.L. nu vota. 

D-l Popa Emil comunica ca isi aminteste perfect ca atunci cand s-a constituit C.L. la 
urmatoarea sedinta s-a ridicat urmatoarea problema si anume in blocul ASTRA s-au investit 
bani acolo si a propus sa se mearga atat primarul cat si consilierii locali sa vada despre ce 
trebuie investit acolo pentru a se da apartamentele de acolo, aceasta discutie  era in noiembrie 
2020 iar acum in 2024 este tot in acelasi stadiu; pentru blocul G7 a fost intrebat de diferite 
persoane cand se vor da acele apartamente raspunsul fiind dat ca vor fi dta cu o luna inainte 
de alegeri lucru care se si intampla. 

D-l Primar informeaza ca are o apreciere fata de dl Popa dar tocmai acum inainte de 
campanie se reaminteste de blocul ASTRA iar cu locuintele din blocul G7 nu toti oamenii isi 
permit sa cumpere locuinta, pana acum au cumparat doar 3 persoane care au facut si credit 
la banca pentru achizitionarea unui apartament. 

D-l Draghici Radu comunica faptul ca personal stia din mandatul trecut ca locuintele 
din blocul ASTRA sa fie data in folosinta pentru medici, profesori pentru a le oferi o locuinta de 
serviciu si sa nu mai fie nevoiti sa faca naveta unde si la spital poate acesta este si motivul 
pentru care oamenii nu vin la calafat, de exemplul medicii unde majoritatea oamenilor nu 
prefera sa faca naveta venit pana la Calafat si lucrand ca medic si prefera la privat pentru 
acest motiv, naveta iar daca li s-ar oferi o locuinta de serviciu altfel poate ar fi lucrurile si ar 
veni si medici, profesori la Calafat. 

D-l Primar comunica ca este o idee foarte buna dar tot C.L.va stabili acest lucru. 
D-l Nicola Catalin solicita informari cu privire la punctul scos dupa ordinea de zi, cea cu 

camionul. 
D-l Primar comunica ca era vorba de un camion sau buldo unde GAL Calafat puteau 

sa ajute cu privire la acest proiect dar C.L. a refuzat acest lucru. 
D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca nu are nici un cont fals pe nicio retea de 

socializare. 



D-l Dumitrescu comunica o intetie a GAL Calafat de a derula in data de 8si 9 mai GAL 
fest Calafat editia a IV-a din dorinta de a evidentia orasul si pentru a da sansa micilor 
producatori sa-si etaleze produsele si sa le valorifice in contextul in care pe data de 7 mai se 
va primi delegatii din Grecia, Franta si Spania pentru promovarea produselor agricole locale si 
doreste acceptul C.L. in perimetrul din fata Primariei scoarul din centru civic pana in fata Casei 
de cultura; iar in 8 si 9 Mai se va comemora Razboiul de Independenta 1877-1878 prin care o 
sa vina 40 si ceva de elevi din cadrul Colegiului militar Tudor Vladimirescu impreuna cu o 
delegatie din Bulgaria si doreste perimetru acela din parc intre Casa presei si str 
T.Vladimirescu care urca spre monument pentru e permite reconstituirea Razboiului de 
Independenta.  

D-na Manea Olga ii comunica d-lui Popa Emil ca in data de 18 octombrie i-a dat 
solicitarile pe care le-a facut impotriva cainilor dar la care nu a primit nici un raspuns de la 
dansul in legatura cu cainii si intreaba daca exista un registru la C.L.in acest scopr, de a primi 
solicitarile cetatenilor pentru consilierii locali si unde are sediu C.L.; intreaba de ce s-au pus 
zilele orasului in perioada 01-05 Auguste deoarece pensionarii primesc banii, pensia dupa 
data de 10 ale lunii, atunci intra pe carduri; solicita d-lui primar si d-lui manager al Spitalului dr. 
Nita faptul ca trebuie faca solicitari la Ministerul Snatatii sa aduca in cadrul spitalului medici de 
la toate specializariele care nu sunt momentan in spital, de ex. cardiolog, endocrinolog, 
oftalmolog. 

D-l Viceprimar comunica ca sediul C.L. este exact in sala de sedinte deoarece si sigla 
C.L. este pusa pe partea exterioara a cladirii si sala este deschisa încontinuu. 

D-na Ionita Stoicescu Raluca comunica faptul ca nota conceptuala este doar un 
document pentru introducerea in lista de investitii , pozitionarea ambulatoriului se face potrivit 
SF pe care trebuia votat unde sunt atasate niste planse si se putea vedea acolo pozitia iar in 
sedinta anterioara s-a spus faptul ca daca se modifica nota conceptuala nu va fi nicio problema 
si se va vota lucru total eronat unde s-au gasit pretexte si s-a scos totul de pe lista; iar referitor 
la proiectul cu dotarea unde nu este propriul proiect dar unde colegii au lucrat foarte mult 
comunica ca nu era vorda de un buldocastor ci de o autoutiliatra fiind vorba de fonduri 
nerambursabile puse la dispozitie pe GAL Calafatunde era o cerere de finantare la care s-a 
lucrat si trebuia sa se depuna pentru castigarea de fonduri europene iar acei bani erau doar 
pentru obtinerea de avize pentru depunerea cererii de finantare, atat ambulatoriul cat si 
dotarea erau pe bani europeni. 

D-l Patru Dan intreaba pe dl Ciobanu Lucian daca poate comunica si detalia ce fonduri 
europene s-au pierdut pe mandatul sau. 

D-l Ciobanu Lucian comunica ca un proiect era despre transportul ecologic unde orasul 
era dotat cu autobuze electrice cat si reabilitarea strazilor pe care circulau cat si doua statii de 
incarcare si doua parcari dintre care una la Bascov si una la Ciupercenii Vechi; mai era 
reabilitarea, modernizarea si dotarea Colegiului Stefan Milcu unde sereabilitau toate cladirile,  
facea o baza sportiva si se dota unitatea cu utilaje pe care elevii de la liceu invatau sa lucreze; 
a mai fost un proiect pentru o zona de agrement la marginea orasului spre Ciupercenii Vechi 
pe o suprafata de 7 ha unde unde erau mai multe facilitati pornind de la terenuri de sport, un 
amfiteatru in aer liber astfel incat nu ,ai era nevoie sa se deranjeze centrul orasului pentru 
diferite manifestari; un parc skate pentru cei care practica sportul cu skateboard; mai era sala 
de sport care nu s-a aprobat nici atunci si nici acum; stadionul care atunci nu s-a aprobat dar 
avea locatie la Liceul Agricol dar s-a facut in vechea locatie unde nu a dorit sa se in vechea 
locatie avand gazonul natural si nu se dorea sa se puna sintetic lucru care s-a si facut de altfel 
si scopul neaprobarii acestor proiecte a fost faptul ca nu s-a putut intelege cu consilierii locali 
deoarece se incepusera anumite lupte politice, opozantii politici la fel nu au votat pentru a nu 
castiga un nou mandat si de aici s-a ajuns la neaprobarea acestor proiecte. 

D-l Patru Dan comunica ca de la mandatul d-lui Traistaru nu s-a mai facut nimic 
semnificativ in oras pentru a schimba fata orasului si starea de bine a cetatenilor. 

D-l Ciobanu Lucian comunica faptul ca orasul Calafat a ajuns dupa mult timp sa fie in 
urma Bailestiului,unde la Bailesti consilierii locali au votat si s-a dezvoltat pe fonduri europene 
cu aproape 30 mil de euro; personal la punctele termice a avut o alta viziune nu ceea ce s-a 
intamplat dupa, astfel s-au pierdut si mullte locuri de munca pierdute; si cu apa termala daca 
se scoate la suprafata Calafatul se transforma foarte mult. 

D-l Patru Dan informeaza ca la Bailesti se va tine un eveniment cultural artistic foarte 
mare cu marii artisti ai tarii dar asta inseamna ca au si o sala foarte mare si primitoare unde 



publicul se poate bucura de acest lucru iar la Calafat daca ar fi un asa eveniment unde se va 
tine, deoarece nu este nicio sala asa mare. 

D-l Florica Viorel considera ca persoana care conduce orasul trebuie sa castige 
majoritatea in C.L. si sa aiba si C.J. pentru o buna functionare. 

D-l Primar informeaza ca orasul Calafat nu a primit nici un bani de la Consiliul Judetean 
in acesti 4 ani si fara acet ajutor s-au facut multe in oras pentru scoli, spital. 

D-l Nicola Catalin informeaza faptul ca atat in mandatul trecut cat si in acest mandat 
au fost niste bani la functionare unde C.L. nu poate sa intervina la acesti bani dar dintre toate 
astea nu s-a facut nimic. 

D-l Popa Emil informeaza ca problema cea cu cainii era o problema mare unde trebuia 
sa se apeleze la o societate pentru a putea strange cainii mari, cei periculosi  dar s-a mers pe 
dapostul de caini unde a functionat o mica perioada de timp; s-a solicitat un pret/caine pentru 
adapost si nu s-a facut nicio socoteala, dar banii aprobati anul trecut in iulie nu s-a luat nicio 
masura de atunci dar a inteles ca se va rezolva acum si cel mai bine ar fi sa se rezolve dar ar 
fi bine sa se faca o comparatie cu adapostul sau cu o societate pentru a se vedea care ar fi 
solutia cea mai buna, dar indiferent de solutie dl primar a avut bani din iulie si pana acum nu 
s-a facut nimic pentru a se rezolva aceasta problema; intreaba pe dl Ciobanu Lucian la care 
proiecte s-a opus in mandatul sau. 

D-l Ciobanu Lucian comunica ca unul dintre proiecte a fost cel cu ambulatoriul. 
D-l Primar informeaza ca s-au facut lucruri bune cu acest adapost avand in vedere un 

buget redus in acest scop  fiind o reusita care a rezolvat atunci problema unde banii trebuiau 
aprobati la inceputul anul 2023 si nu in iulie la rectificare. 

 
 

 
D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare  a Consiliului Local 

din data de 11.04.2024, ora 12:00. 
 
Presedinte de sedinta,                            Secretar general, 
Pirjol Ion            Colina Maria   

Intocmit, 
          Ceau-Radut Cristina 


